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Ja lijkt

Hn”
hetzelfde, maar is het mogelijk niet. Iets om Eleven te vragen (misschien handig als jij dat doe: FERGroet,

van:IEE MCE @minvws.ni>Verzonden: dinsdag 8 december 2020 23:52

Aan:IESEBESET@ minvws.l>; INEEEEC)MEXEXM@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: dwarsdenkers vaccinatiestrategie organiseren op verzoek MOCW

Hoi

Hier is toch al doorfEEN°°gereageerd?

-IE

| 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haa

minvws.nl |

Verzonden: dinsdag 8 december 2020 23:27

Aan:[EETBEREDN© invws. >;IEEEBEXEDM© minvws n>
Onderwerp: RE: dwarsdenkers vaccinatiestrategie organiseren op verzoek MOCW

Mijn eerste gedachte was dat één Red Team wel genoeg is. Die komen snel genoeg op de vaccinatiestrategielijn, gok ik zomaar.

Vooral als het mis gaat. Maar da’s een persoonlijke beleidsopvatting.

De eerste reactie vanEspreekt me eigenlijk wel aan, al had het nog voorzichtiger gemogen in mijn beeld. Misschien zinvol

over een tijdje, al komt 3 maanden nog als behoorlijk snel op me over. En als, dan ook eens dat het belangrijk is om de relatie

met OMT dan goed af te kaderen. En trouwens ook met de GR.

Groet,

van:IEEE)EEE0 minvso>Verzonden: dinsdag 8 december 2020 23:07

Aan: [IESECNE)BEER© invws. o>; INEEEDN)ESE© minvws.ni>
Onderwerp: FW: dwarsdenkers vaccinatiestrategie organiseren op verzoek MOCW

Hoe zien jullie dit?

Groet
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Van:IEEELEH ominvws.nl>
Verzonden: maandag 7 december 2020 11:27

EEE minvws. i>;EERE)BEXECN© minvws. >;IEEE)

) SME eminvws.nl>;IEE EXE eninvws.n>
Onderwerp: dwarsdenkers vaccinatiestrategie organiseren op verzoek MOCW

Hoi 5.1.2e

Ik zit in ‘kennis van beleid” van DG SC19. Zij hebben 5.1.2i

Dit lijkt vooral te gebeuren door de KNAW.

Afgelopen dagen heeft IEEE -t Minister van Engelshoven gesproken. Zij heeft aan del evraagd de

KNAW te benutten om ‘dwars te denken’ op de vaccinantiestrategie. De ilen (ons bekend) bespreken vandaag
hoe ze daar invulling aan willen geven. Het is nog niet heel gearticuleerd. lk heb laten weten, dat dit wel gevoelig is en dat het

mogelijk helpt als het duidelijk is of het meer gaat over de middel lange termijn (langer dan 3 maanden) of ook al over de korte

termijn (voor dat laatste was weinig steun in de werkgroep)

Ik wil het niet groter maken dan het is, maar er zou zo maar een commissie KNAW naast he OMT kunnen gaan ontstaat. Lijkt me

goed dat opjullie niveau contact is met EEN

Laat het even bij jullie of dit cok iets voor de EER

Met vriendelijke groet,


